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گــروه اقتصادی - بــه گزارش 
اقتصــاد کیش به نقــل از روابط عمومی 
فرمانداری شهرســتان پارسیان؛ مراسم 
تکریم و معارفه فرمانده انتظامی پارسیان 
به ریاست فرماندار رئیس شورای تامین 
شهرســتان پارسیان و با حضور حاج آقا 
بارانی امام جمعه معزز شهرستان ، شیخ 
احمد خنجی امام جمعه اهل سنت شهر 
پارسیان و با حضور جناب سرهنگ میرزا 
بیگی نماینده فرمانده انتظامی هرمزگان و 
اعضای شورای تامین در محل فرمانداری 

برگزار گردید.
فرماندار پارسیان در ابتدای جلسه با 

گرامی داشتن یاد و خاطره شهیدان هشت 
ســال دفاع مقدس ،شــهدای سبزپوش 
ایــن مرز بوم ،شــهدای مدافع حرم بیان 
داشــتند:در مجموع کل بشریت آرزوی 
همه انسان ها وجود یک جامعه از صلح 

و آرامش است 

ایشان در ادامه با بیان اینکه همیشه 
افــرادی بودند که اخــال اجتماعی و 
اقتصادی و امنیتی همیشه برای یک سری 
از جوامع به ارمغان بیاورند که جمهوری 
اسامی مستثنی و خارج از این موضوع 

نبوده است

فرماندار پارســیان در ادامه تاکید 
کردند:همیشــه باید یک نیروی مقتدری 
وجود داشــته باشــد کــه در مقابل این 
اخال گران نظم و امنیت بایستد،نیروی 
مقتدری به عنوان نیروی انتظامی حافظ 
امنیت،آرامش ،سامت ،نشاط و توسعه 

گرا در جامعه شــکل بگیردتا آرمانی که 
جامعه بشــیریت مد نظر قــرار دارد به 
آن برســد. مهندس رضا پــور فرماندار 
شهرستان پارســیان در جلسه تکریم و 
معرفه فرمانده نیروی انتظامی شهرستان 
پارســیان گفت :جمهوری اسامی ایران 

توانســته با مردم داری بــه امنیت پایدار 
برســد که جای تقدیر تشــکر از رأس 
آن مقــام معظم رهبــری فرمانده کل قوا 
دارد و خطــاب به فرمانده جدید جناب 
ســرهنگ حسینی بیان داشــتند: تمامی 
اعضای شــورای تامین در کنار شما در 
راستای تامین و برقراری نظم و امنیت در 

شهرستان پارسیان خواهند بود.
لازم به ذکر اســت : در این مراسم 
ســرهنگ دوم حســینی بعنوان فرمانده 
انتظامی جدید این شهرستان معرفی و از 
زحمات سرهنگ بخشایی فرمانده اسبق 

این شهرستان تقدیر شد.

گروه اقتصادی - معــاون وزیر راه 
وشهرسازی گفت: وزارت راه و شهرسازی 
پرداخت وام ودیعه مســکن را طبق دستور 
هیئت دولت تحت عنوان طرح اجاره داری 
حرفــه ای دنبال می کنــد. محمود محمود 
زاده معاون مســکن و ساختمان وزیر راه و 
شهرسازی درباره تسهیات ودیعه مسکن 
برای مســتاجران گفت: کلیات تسهیات 
ودیعه مسکن توسط هیئت دولت به تصویب 
رسیده و در صورتی که بانک مرکزی منابع 
آن را تامیــن کند نحــوه پرداخت آن اعام 
می شود. او در باره اقساط این تسهیات هم 
گفت: در این نوع از وام تنها سود باز می گردد 
و باعث افزایش ۵۰ درصدی قدرت خرید و 

یا اجاره مستاجران می شود.
معاون وزیر راه وشهرســازی افزود: 
در این مدل تســهیات اصــل پول کامل 
باز می گردد و مســتاجران تنها اقساط سود 
تسهیات را پرداخت می کنند.محمود زاده 
گفت: در وام ودیعه مسکن به طور مثال اگر 
۱۰۰ میلیــون ودیعه معادل ماهانه ۳ میلیون 
اجاره اســت و اگر این ۱۰۰ میلیون تومان 
تسهیات با کارمزد ۱۸ درصد پرداخت شود 
مســتاجر تنها ماهانه یک میلیون ۵۰۰ هزار 
تومان اقساط سود این تسهیات را پرداخت 
می کند و در ایــن بین ۱میلیون و۵۰۰ هزار 
تومان به نفع مستاجر و ۱میلیون و۵۰۰ هزار 

تومان به نفع مالک است. او یاد آور شد: در این 
نوع از تسهیات هیچ ضرری به مالک وارد 
نمی شــود و برای هر دو طرف دارای منافع 
اســت.محمودزاده  با بیان اینکه متقاضیان 
مســکن ملی که در دو مرحله گذشته ثبت 
نــام کرده اند امکان ویرایش اطاعات خود 
را تــا اطاع ثانوی خواهند داشــت،گفت: 
بسیاری از متقاضیانی در دو مرحله گذشته 
ثبــت نام کرده اند و هم اکنون اطاعات آنها 
در سامانه در دست بررسی است. او ادامه داد: 
متقاضیان می توانند تا زمانی که وزارت راه و 
شهرسازی اطاعات آنها را بررسی نکرده و 
به بانک مسکن جهت بررسی نهایی ارسال 
نکرده است می توانند اطاعات خود را در 

صورت مشکل ویرایش کنند.
امکان ویرایش اطلاعات مسکن 

ملی همچنان ادامه دارد
معاون مســکن و ساختمان وزیر راه 
وشهرسازی یاد آور شــد: امکان ویرایش 
اطاعــات ثبت نام کنندگان تــا زمانی که 
اطاعات متقاضیان تایید نهایی شود وجود 
دارد و متقاضیان جهت بررسی و یا ویرایش 

اطاعات نگران نباشند.
محمود زاده با اشــاره به اینکه وزارت 
راه و شهرســازی برنامــه ای برای ثبت نام 
مرحله ســوم طرح اقدام ملی مسکن ندارد، 
گفــت: هنوز واجدان شــرایط و یا حذف 

شــدگان ثبت نام کنندگان به صورت کامل 
ساماندهی نشده اند و به جمع بندی نهایی 
طی دو مرحله گذشته نرسیده ایم.او با بیان 
اینکــه در مرحله اول ۲۳۲ هزار نفر ثبت نام 
کرده اند، اظهــار کرد: مهلت زمانی لازم به 
متقاضیان جهت اعتراض به تایید نشدن داده 
شده بود و از این تعداد ۱۳۵ هزار نفر واجد 
شــرایط شناخته شدند همچنین در مرحله 
دوم ثبت نام طرح اقدام ملی مســکن ۵۴۲ 
هزار نفر ثبت نام انجام شــده بود که از این 

تعداد ۲۳۸ هزار نفر واجد شرایط بودند.
مستاجران فقط سود وام ودیعه 

مسکن را می پردازند
معاون وزیــر راه وشهرســازی یاد 
آور شــد: به دلیل شــیوع ویروس کرونا و 
جلوگیری از تجمع مردم در اماکن شــلوغ، 
بخشی از ثبت نام در مرحله دوم از از طریق 
پیامک بود که در بازه زمانی تعیین شده بیش 
از ۸۱۲ هــزار نفر ثبــت نام کردند که از این 
تعداد ۱۰۷ هزار نفر اطاعات خود را تکمیل 
کرده و به سامانه جهت بارگذاری اطاعات 
مراجعه کردند. محمود زاده تصریح کرد: از 
تعداد این ۱۰۷ هزار و ۴۳  نفر واجد شرایط 

بودند. معاون مســکن و ساختمان وزیر راه 
وشهرسازی با اشاره به اینکه اتمام پروژه های 
طرح اقدام ملی مسکن منوط به تکمیل آورده 
متقاضیان و همچنین فعالیت ســازندگان و 
انبوه سازان است، افزود: واحدهای مسکن 
ملی را دولت نمی ســازد بلکه با در اختیار 
گذاشتن اراضی و واحدهای مسکونی انبوه 
سازان و سازندگان این واحدها را ساخته و 

به بهره برداری می رسانند.
محمود زاده یاد آور شد: برای تکمیل 
هر چه ســریعتر طرح واحدهای مســکن 
ملی باید متقاضیــان آورده های خود را به 
موقــع واریز کنند و در صورتی که آورده از 
سوی متقاضیان تکمیل نشود برای اجرای 
آن با مشــکل مواجه می شــویم و سرعت 
اجرا را هم کاهش می یابد.معاون مســکن 
و ساختمان وزیر راه وشهرسازی بیان کرد: 
یک سال و سه ماه زمان متوسط زمان اجرای 
طرح اقدام ملی مسکن است که از نظر فنی 
و اجرایی باید متقاضیان همکاری های لازم 

را در تکمیل آورده انجام دهند.
 معاون وزیر راه وشهرسازی به آورده 
اولیــه متقاضیان در جهت اجــرای پروژه 

هم اشــاره کرد و گفــت: آورده اولیه برای 
متقاضیانی که واجد شرایط شناخته شده اند 
۳۰ تا ۴۰ میلیون تومان اســت و قیمت تمام 
شده ساخته هر واحد مسکونی دو نیم تا سه 
میلیون تومان بسته به شرایط منطقه و شهر 
دارد.محمــود زاده اظهار کرد: از همان ابتدا 
اعام کرده ایم که قیمت تمام شده ساخت 
واحدهای مسکونی طرح اقدام ملی مسکن 
قیمت تمام شده و ممکن است در بسیاری 
از شــهرها با توجه به افزایــش قیمت در 
مصالح ساختمانی قیمت ها تغییر کند اما طبق 
قراردادی که با متقاضیان منعقد می شود مبلغ 
واحدهای طرح اقدام ملی بر اساس قیمت 

تمام شده ساخت است.
مسکن اســتيجاری در مراحل 

پایانی 
محمــودزاده درباره آخرین وضعیت 
ســاخت واحدهای مسکن استیجاری هم 
گفت: برنامه ای با شهرداری ها برای ساخت 
مسکن استیجاری نداریم بلکه هدف ما آن 
است که بتوانیم طرح اجاره داری حرفه ای 

را در دستور کار خود قرار دهیم.
محمود زاده بیان کرد: اصاح آیین نامه 

اجــاره داری حرفه ای در هفته گذشــته به 
تصویب هیئت دولت رسید و آیین نامه این 
طرح هم برای کنترل بــازار اجاره در حال 
نهایی شدن اســت و امسال سعی خواهیم 

کرد آن را به مرحله عملیاتی برسانیم.
معاون مســکن و ســاختمان وزیر 
راه وشهرســازی یاد آور شد: در این طرح 
شــهرداری ها و یا هر دستگاهی می تواند 
ورود پیــدا کند و دســتگاه ها اراضی خود 
را در اختیار ســازندگان جهت ســاخت 
واحدهای مسکونی اجاره ای قرار می دهد 
و ســازندگانی که رزومه خوبی در گذشته 
داشته اند می توانند با استفاده از این اراضی 
واحدهای مسکونی را جهت اجاره بسازند.

دليــل تعویــق در راه اندازی 
بورس املاك چه بود؟

محمــود زاده به بورس مســکن هم 
اشــاره کرد و گفت: فروش از طریق بورس 
در اختیار وزارت اقتصاد است که این لاقدام 
در راستای ایجاد رقابت در بین دستگاه های 
مختلــف انجام مــی شــود و وزارت راه 

وشهرسازی در این زمینه برنامه ای ندارد.
اســامی تصریح کــرد: وزارت راه 

و شهرســازی با ایجاد صندوق های زمین 
و ســاختمان و فروش اوراق ســلف وارد 
بازار بورس در حوزه مســکن می شود. او 
تصریــح کرد: وزارت راه و شهرســازی از 
طریــق افزایش تولید و همچنین همکاری 
با دستگاه های مرتبط در شهرهای مختلف 
همکاری های خوبی را در حوزه بازار مسکن 
خواهد داشــت.معاون مسکن و ساختمان 
همچنین درباره اخــذ مالیات از خانه های 
خالی هم گفت: خوشــبختانه سازمان امور 
مالیاتی در این زمینه همکاری های بســیار 
خوبی داشته است و وزارت راه و شهرسازی 
بــا در اختیار قــرار دادن ســامانه اماک و 
مســتغات این اقدام را آغاز کرده. محمود 
زاده اضافــه کرد: تا چند هفته آینده وزارت 
راه و شهرسازی زیرساخت های لازم را در 
بحث مالیات فراهم می کند و اخیرا این اقدام 
اولویت با کانشهرهاســت و صدور قبض 
هم از طریق ســازمان انجام می شود.معاون 
مسکن و ساختمان وزیر راه وشهرسازی  با 
بیان اینکه بازار مسکن تابع عرضه و تقاضا 
در کشور است، افزود: قیمت های این بازار با 
توجه به شرایط اقتصادی که در کشور وجود 
دارد تعیین می شــود و با توجه به آنکه هم 
اکنون قیمت های ارز و سکه در نوسان است 
بنابراین قیمت مســکن هم متناسب با نرخ 
تورم تغییر می کند.محمود زاده اضافه کرد: 

بعید است قیمت مسکن بعد از اتمام کرونا 
بیش از نرخ تورم عمومی کشور افزایش یابد 
و ما با توجه بــه آنکه در حال برنامه ریزی 
برای ساخت واحد های مسکونی در قالب 
طرح اقدام ملی مســکن هســتیم بنابراین 
ســعی خواهیم کرد بخشی از نیاز مسکنی 
این حوزه را پاســخ دهیم. معاون مسکن و 
ساختمان وزیر راه و شهرسازی به نقش وتا 
ثیر گذاری بازار های موازی در قیمت مسکن 
اشاره کرد و گفت: نمی توان پیش بینی دقیق 
و قابل قبولی برای بازار مسکن در روز های 
پسا کرونایی کرد، اما این موضوع را می توان 
با قاطعیت اعام کرد که ما افزایش جهشی 

در قیمت های این واحد ها نداریم.
گفتنی اســت، حسن روحانی رئیس 
جمهــور در تمــاس تلفنی با وزیــر راه و 
شهرسازی به لزوم نظارت جدی تر به بازار 
مسکن به ویژه اجاره تاکید کرده و پرداخت 
وام ودیعه مســکن را تا یک ماه آینده تعیین 
کرده است. در نتیجه آنطور که دولت معین 
کرده مستاجرانی که در سامانه مذکور ثبت 
نام کرده اند می توانند وام ودیعه مســکن را 
دریافت و تنها کارمزد آن را به بانک پرداخت 

کنند.
حــال باید منتظر مانــد و دید وعده 
پرداخت وام ودیعه مسکن تا ماه آینده محقق 

خواهد شد یا خیر!

فرماندار شهرستان پارسیان:

توسعه همه جانبه در گروی برقراری امنیت پایدار است

مسکن ملی مرحله سوم دارد؟

زمان پرداخت وام ودیعه مسکن مشخص شد

گروه اقتصــادی -  وزیر نيرو : 
كشتی خدمت رســانی وزارت نيرو 
به سواحل خليج فارس در هرمزگان 

رسيد
وزیر نیرو گفت: طرح های بسیار مهم 
در هرمزگان افتتاح می شــود با این تفاوت 
که این بار کشتی خدمت رسانی به سواحل 
خلیج فارس در هرمزگان رســیده اســت. 
رضا اردکانیان در مراســم افتتاح پروژه های 
وزارت نیــرو در هرمــزگان که به صورت 
ویدیو کنفرانسی با حضور حجت الاسام 
حسن روحانی رئیس جمهور انجام می شد 
اظهار داشت: در پنج شنبه های افتتاح نوبت به 
افتتاح طرح های پویش الف-ب ایران رسیده 
اســت. وی افزود: در هفته دوازدهم پویش 
الف-ب ایران بــه هرمزگان آمده ایم با این 
تفاوت که این بار قطار خدمت رســانی به 
اینجا نرســیده است بلکه با کشتی خدمت 
رســانی به سواحل خلیج فارس آمده ایم تا 
طرح های بســیار بزرگی را در این منطقه به 
بهره برداری برسانیم.وزیر نیرو بیان کرد: در 
استان هرمزگان پروژه های بزرگی را افتتاح 
کردیــم که یکی از آنها بهره برداری از واحد 
اول نیروگاه سیکل ترکیبی قشم با ظرفیت 
۱۷۰ مگاوات اســت که تولید همزمان آب 
شــیرین هم خواهد داشت. وی تاکید کرد: 
افزایش توان نیروگاهــی در هرمزگان نیز 
از دیگر طرح هاســت که در بخش برق ۱۴ 
طــرح انتقال و توزیع بــرق به بهره برداری 
رســید. رضا اردکانیان وزیر نیرو گفت: در 
حوزه آب مرحله دوم آب شــیرین کن صد 
هزار مترمکعبی بندرعباس با ظرفیت شیرین 
سازی ۲۰ هزار مترمکعب آب در شبانه روز، 
مرحله نخست طرح آب رسانی به شهرستان 
بشــاگرد، طرح انتقال و توزیع آب به شبکه 
۵۰۰ هکتاری گلخانه شــمیل و بخشی از 
شبکه شــمالی دشت میناب به وسعت سه 
هــزار هکتار و طرح تامیــن و انتقال آب به 
شهرک صنعتی تیرور میناب به بهره برداری 

رســید. وزیر نیرو افزود: با بهره برداری از 
مرحله دوم آبشیرین کن بندرعباس۹۰ هزار 
نفر از ســاکنان شهرستان های بندرعباس و 
بندرخمیر از آب شــرب مناسب برخوردار 
شدند. او گفت:مرحله دوم آب شیرین کن 
۱۰۰ هزار مترمکعبــی بندرعباس و طرح 
آب رســانی به شهرستان بشاگرد مهمترین 
طرح هایی هستند که به بهره برداری رسید.

اردکانیان گفت: مرحله نخســت طرح آب 
رســانی به شــهر سردشــت و ۸ روستای 
شهرســتان بشاگرد نیز با ظرفیت ۳۰ لیتر بر 
ثانیه وارد مدار بهره برداری شــد و بیش از 

۹ هزار نفر از مزایای آن بهره مند می شوند.
اســتاندار هرمزگان : اشتغال 
مستقيم و غيرمستقيم  پنج هزار نفر 

در منطقه
فریدون همتی نیز در این مراســم و 
در جمع خبرنگاران گفت: واحد شــماره 
یک نیروگاه ســیکل ترکیبی قشم، افزایش 
توان واحد بخار نیــروگاه بندرعباس،  ۱۱ 
طــرح انتقال برق و هفت طرح توزیع برق، 
پروژه های حوزه صنعت برق در هرمزگان 
هستند که افتتاح شد. اســتاندار هرمزگان 
افزود: فاز دوم آب شــیرین کن بندرعباس، 
طرح تامین و انتقال آب به شــبکه گلخانه 
شــمیل و بخشی از شــبکه دشت میناب و 
بهره برداری از شبکه ۵۰۰ هکتاری گلخانه 
شــمیل، طرح تامین و انتقال آب به شهرک 
صنعتی میناب و فاز اول طرح آبرســانی به 
شهرستان بشاگرد، پروژه های حوزه آب در 
هرمزگان هســتند که به بهره برداری رسید. 
وی اضافه کــرد: بهره برداری از  پروژه آب 
انتقال به شــبکه گلخانه ای موجب ایجاد 
اشتغال مستقیم و غیرمستقیم  پنج هزار نفر 
و رونق اقتصادی و بهبود شرایط اجتماعی 
منطقه خواهد شد. همچنین  مدیریت بهینه 
منابع آب و خاک دشــت میناب و شمیل، 
کاهش تعارضات اجتماعی ناشی از کمبود 
آب ؛ جلوگیری از افت سطح آبخوان، حفظ 

کیفیت منابع آب زیرزمینی و فرونشســت 
زمین از دیگر اهداف این طرح است.

همتــی افزود: طــرح قابــل افتتاح 
در بشــاگرد نیز منجر به تامین آب شــهر 
سردشــت و ۸ روستا خواهد شد و از پروژه 
های بزرگ در این دولت است. در میناب نیز 
آب مصرفی شــهرک صنعتی تیرور از خط 
اول انتقال آب میناب تامین می شود. همتی 
تصریح کــرد: در مجموع برای اجرای این 
طرح ها ۲۷۰۰ میلیارد تومان اعتبار هزینه و 
سرمایه گذاری شده است. استاندار هرمزگان 
با اشــاره به پروژه مهم تامین آب با ظرفیت 
۲۰ هزارمتر مکعب اشاره کرد و گفت: تامین 
آب شهرســتان بندرعباس  ۹۰ هزار نفر را 
در شهرستان های خمیر بندرعباس تحت 

پوشش قرار می دهد.
مدیرعامل شركت آب و فاضلاب 
هرمــزگان : افزایش ميزان توليد آب 

شــيرین كن ها بــه ۸۹ ميليون متر 
مکعب  

امین قصمی، مدیرعامل شرکت آب 
و فاضاب هرمزگان افزود: با بهره برداری 
از فاز دو آبشــیرین کن بندرعباس و طرح 
آبرســانی از سد جگین به بشاگرد در قالب 
پویش #الف ب ایران، گام بزرگی در راستای 
تامین آب پایدار مردم شــرق و مرکز استان 
برداشته می شود.وی با بیان اینکه افتتاح فاز 
اول آبشــیرین کن یکصد هزار متر مکعبی 
بندرعباس در آذر ماه ۹۷ بخش عمده ای از 
نیاز آبی شهرستان خمیر و روستاهای مسیر 

را مرتفع کرد، گفت: با بهره برداری از فاز دوم 
این طرح، عاوه بر شهرســتان خمیر، مردم 
شهر بندرعباس نیز از ظرفیت این آبشیرین 
کن بهره مند می شوند. قصمی افزود: سرمایه 
هزینه شــده برای تکمیل فاز دوم این پروژه 
چهار هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال بوده که توسط 
بخش خصوصی تامین شــده اســت. وی 
همچنین به طرح آبرســانی از سد جگین به 
بشاگرد اشاره کرد و گفت: فاز اول این طرح 
شامل آبرسانی به شهر سردشت و ۸ روستای 
مسیر است که مورد بهره برداری قرار گرفت. 
مدیرعامل شرکت آب و فاضاب هرمزگان 
افــزود: اعتبار اجرای ایــن طرح یک هزار 
۸۱۰ میلیارد ریال اســت کــه ۴۰۰ میلیارد 
ریال آن از ســوی دفتر مقام معظم رهبری 
تخصیص داده شده است. قصمی تصریح 
کرد: این طرح با هدف ایجاد منابع آبی پایدار 
و توسعه شهر و روســتاهای بشاگرد اجرا 

شده است. مدیرعامل آبفا استان با اشاره به 
افزایش ظرفیت تولیدی آب شیرین کن ها در 
سطح استان، اظهار داشت: در ابتدای دولت 
تدبیر و امید، میزان آب تولیدی آب شیرین 
کن ها ۸ میلیون متر مکعب در ســال بود در 
حالی که اکنون با افتتاح فاز دوم آب شیرین 
کــن بندرعباس این میزان به ۴۵ میلیون متر 
مکعب در ســال افرایش یافته است.وی در 
پایان افــزود: تا پایان دولت دوازدهم میزان 
آب تولیدی آب شیرین کن ها به ۸۹ میلیون 
متر مکعب خواهد رســید که از این میزان 
۵۱ میلیون مترمکعب آن در شهر بندرعباس 

است.
مدیرعامل شركت توليد نيروی 
برق حرارتی : افزایش ۸00 مگاواتی 
ظرفيت توليد برق استان تا پيش از 

پيک سال آینده
مدیرعامل شرکت تولید نیروی برق 
حرارتی با اشاره به افزایش ۳۲۰۰ مگاواتی 
ظرفیــت موجود تولید نیروی برق اســتان 
هرمزگان، گفت: درصددیم تا پیش از پیک 
تابســتان سال آینده حدود ۸۰۰ مگاوات به 
ظرفیت تولید برق اســتان بیفزایم.محسن 
طرزطلب در آیین افتتاح پروژه های صنعت 
برق استان هرمزگان با تاکید بر اینکه امروز 
۱6 طرح و پروژه تولید، توزیع و انتقال نیروی 
برق استان با اعتباری بیش از دو هزار میلیارد 
تومان به بهره برداری رسیده است، گفت: از 
میان این طرح ها هفت پروژه مربوط به حوزه 
انتقــال نیروی برق و هفت طرح نیز مربوط 
به حوزه توزیع شبکه فشار ضعیف است که 
بــا اعتباری بالغ بر ۳۵۲ میلیارد تومان افتتاح 
شده است.مدیرعامل شرکت تولید نیروی 
برق حرارتی با اشاره به افتتاح واحد نخست 
بخش گاز نیروگاه قشم، گفت: میزان تولید 
فعلی جزیره قشم حدود ۷۰ مگاوات است 
که در زمان پیک، نیاز مصرف این منطقه به 
۲۷۰ مگاوات افزایش پیدا می کند که با ورود 

واحدهای گازی نیروگاه ســیکل ترکیبی 
قشــم این منطقه از نظر تولید برق در زمان 
پیک خودکفا شــده و نیازی به تامین برق از 
سرزمین اصلی ندارد.  وی با اشاره به اجرای 
طرح هــای رفع محدویت  تولید در نیروگاه 
بندرعباس، گفت: در مدت زمان چهل ساله 
بهره برداری نیــروگاه ظرفیت عملی آن به 
دلیل فرسودگی کاهش زیادی پیدا کرده بود، 
بدیــن منظور در چند ســال اخیر و به ویژه 
از سال گذشــته با اقدامات صورت گرفته 
از ســوی کارکنان این نیروگاه توانسته ایم با 
ســرمایه گذاری ۴۸ میلیارد تومانی ظرفیت 
عملی واحد بخــار این مجموعه را حدود 
۱۱۵ مــگاوات افزایش بدهیم.طرزطلب با 
اشاره به برنامه وزارت نیرو و شرکت تولید 
نیــروی برق حرارتی برای تامین کســری 
تراز منفی تولید و نیازهای رو به گســترش 
اســتان هرمــزگان، گفت: بدیــن منظور 
احداث نیروگاه ســیریک در منطقه مکران، 
راه انــدازی نیــروگاه راندمان بالای کاس 
F در بندرعبــاس، تبدیل واحدهای گازی 
نیروگاه ایســین به سیکل ترکیبی، احداث 
یک واحد متوسط در جزیره کیش و تکمیل 
نیروگاه ســیکل ترکیبی قشم در دستور کار 

گرفته است.
معــاون آب و آبفــای وزیــر 

نيرو: تمهيدات ویــژه وزارت نيرو 
برای ســرمایه گذاری در پروژه های 

نمک زدایی آب دریا
»قاســم تقی زاده خامسی« نیزدر آیین 
بهره برداری از ۲۰ پروژه صنعت آب و برق 
استان هرمزگان در چارچوب دوازدهمین 
#هرهفته_الف_ب_ایران  پویــش  هفته 
اظهــار داشــت: بــرای کســانی کــه در 
شیرین سازی آب دریا برای مصارف صنعت 
و شــرب ســرمایه گذاری کنند تمهیدات 
ویــژه ای را دیده ایم و خیلی ســریع به آنها 
مجوز می دهیم که خودشــان مطالعه کرده، 
کارهایش را انجام دهند و ســرمایه گذاری 
کنند. وی یادآوری کرد: با پیشــرفته شدن 
فناوری آب شیرین کن ها در جهان، کشورها 
تامین آب شرب و صنعت خود را به تدریج 
به ســمت استفاده از آب دریا پیش می برند 
و دلیل آن این اســت که هم آب با کیفیت تر 
و هم دسترسی به آن آسان تر است.تقی زاده 
خامسی با اشــاره به بهره برداری از فاز دوم 
آب شــیرین کن بندرعباس اظهار داشت: 
ای.ســی آب خروجی در اینجا ۵۰۰ است 
و با بهترین آب های کشــور رقابت می کند. 
این تصفیه خانه در ۴ فاز قرار اســت انجام 
شــود که فاز یک آن در سال های گذشته در 
همین دولت افتتاح شده و فاز دوم آن افتتاح 

گردید که ۱۰۰ هزار متر مکعب در شــبانه 
روز ظرفیــت دارد و در واقع می تواند آب 

بندرعباس را دو برابر شیرین کند.
وی گفت: اکنون حدود ۷۰ میلیون متر 
مکعب آب از سدهای میناب و شمیل اونیان 
منتقل می شود و این آب می تواند نمک آب 
را بســیار کاهش دهــد و ترکیب این آب و 
آب سدهای میناب و شمیل می تواند در افق 
آینــده، آب بندرعباس را با کیفیت، پایدار و 
تامین کند. معــاون آب و آبفای وزیر نیرو 
افزود:  حدود ۲۰۴ میلیون دلار در این پروژه 
سرمایه گذاری می شود که افتتاح فاز امروز 
آن حدود ۴۰۰ میلیارد تومان هزینه به دنبال 

داشته است. 
وی افزود:  پیمانکار، تجهیزات دو فاز 
دیگر را تقریبا به محل انتقال داده و ۱۰ درصد 
آن باقی مانده است و این قول را گرفتیم که 
تا پایان ســال این دو فاز هم به نتیجه برسد. 
تقی زاده خامســی در پاسخ به سوال رییس 
جمهــوری، قیمت هر متر مکعب آب که از 
سرمایه گذار در قالب این سامانه خریداری 
می شــود را ۱۰۸۰ تومان اعام کرد و گفت: 
این آب برای صنعت قابل عرضه اســت و 
اگر قرار باشــد از راه دور آب را انتقال دهیم 
و ســرمایه گذاری کنیم استفاده از آب دریا 

مقرون به صرفه است.

مهندس رضا پور فرماندار شهرستان پارسیان در جلسه تکریم و معارفه فرمانده نیروی انتظامی شهرستان پارسیان گفت :توسعه همه جانبه 
در حوزه های سیاسی، اجتماعی، فرهنگی و اقتصادی در گروی برقراری امنیت پایدار است

طرح های بزرگ صنعت آب و برق با ۲ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان اعتبار با دستور رئیس جمهور و از طریق ارتباط ویدئو کنفرانس در استان هرمزگان به بهره برداری رسید.

گام بلند هرمزگان در توسعه
 صنعت آب و برق

در مراسم بهره برداری از طرح های بزرگ آب و برق هرمزگان چه گذشت؛

مهندس مجتبی رضاپور:

دستگاههای متولی مشکلات مردم را 
پیگیری می کنند

محسن طرزطلب در آیين افتتاح پروژه های صنعت برق استان هرمزگان 
با تاكيد بر اینکه امــروز 16 طرح و پروژه توليد، توزیع و انتقال نيروی 
برق اســتان با اعتباری بيش از دو هــزار ميليارد تومان به بهره برداری 
رســيده اســت، گفت: از ميان این طرح ها هفت پــروژه مربوط به حوزه 
انتقال نيروی برق و هفت طرح نيز مربوط به حوزه توزیع شــبکه فشار 
ضعيف است كه با اعتباری بالغ بر 352 ميليارد تومان افتتاح شده است.

گروه اقتصادی - جلســه بررسی 
مسائل و مشکات مرتبط با تعیین نوعیت 
زمین به ریاست مهندس رضاپور و با حضور 
مهندس صادقی پور مدیر کل محترم امور 
شهری و مهندس گورانی معاونت اداره کل 
راه وشهرسازی،شهرداران و اعضا شورای 
شــهر در محل فرمانداری برگزار شد.به 
گــزارش اقتصاد کیش به نقــل از روابط 
عمومــی فرمانداری پارســیان، مهندس 
مجتبی رضاپور فرماندار شهرستان پارسیان 
با اشاره به ضرورت رفع نگرانی مردم بیان 

داشــت: اقدامات خوبــی در جهت رفع 
مشکات تعیین نوعیت اراضی در محدوده 
شهرستان انجام شده است .با پیگیری های 
صورت گرفته عاوه بر اســتناد به نقشه 
هوایی، تحقیق از معتمدین و کارشــناس 
خبــره و محلی ماک عمل قــرار گرفته 
اســت.رضاپور اظهار داشت: پیگیریهای 
لازم در حال انجام است که به جای استناد 
به نقشه های هوایی سال ۱۳۴6،نقشه های 
سال ۱۳6۱ مورد استناد قرار گیرد.در سال 
۹۹ از تعداد ۵۰پرونده مورد بررســی در 

کمیســیون ماده ۱۲ تنها سه پرونده موات 
و ۴۷ پرونده رأی به غیر موات )بایر(بودن 
زمین صادر شده است و همچنین در سال 
۹۸ از ۵۴ پرونده بررسی شده در کمیسیون 
تنها هفت پرونده موات و ۴۷ پرونده رأی 
به غیر موات بودن)بایر( زمین صادر شده 
است .فرماندار پارسیان گفت : بطور کلی 
از ســال ۹۴ تاکنون تعداد ۱۱۷پرونده در 
کمیســیون ماده ۱۲  راه و شهرسازی مورد 
بررســی قرار گرفته  که ۱۱۲ پرونده غیر 
موات)بایر( اعام شــده اســت .مهندس 
رضاپور در ادامه تصریح نمود: این آمارها 
نشان دهنده پی گیری های صورت گرفته 
و دید مثبت دستگاهای متولی نسبت به رفع 
مشکات مردم شریف بوده است.کسانی 
که دارای پروانه ســاخت بوده و ساخت و 

ساز آنها به پایان رسیده و رأی قطعی موات 
اعام شده وبا  مشکل عدم صدور سند ثبتی 
مواجه می باشند تمهیداتی اتخاذ شده که با 
پرداخت قیمت کارشناسی ناچیز  مشکل 
آنها مرتفع گردد.آن دســته از افرادی که از 
شهرداری تقاضای پروانه ساخت نموده و 
اراضی آنها در کمیســیون ماده ۱۲ موات 
اعام شــده برابر قانون می توانند از طریق 
دســتگاه قضایی به رأی صادره  اعتراض 
نمایند که در این زمینه پیگیریهای لازم از 
طریق دادگســتری در حال انجام است تا 
مردم متضــرر نگردیده و اجحافی به آنها 
وارد نگردد. فرماندار پارسیان گفت: هدف 
ما جلب رضایت مردم اســت در راستای 
احقاق حقوق مردم از هیچ گونه تاشــی 

دریغ نخواهیم کرد.

گــروه اقتصــادی - ۱۰۰ فضای 
آموزشــی با پیش بینی ۳۵۰ کاس درس 
مهرماه امســال در استان هرمزگان آماده 

پذیرش از دانش آموزان می شود.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز 
مــدارس هرمزگان از انعقــاد تفاهم نامه 
ســاخت ۲۰۰فضــای آموزشــی در۲6 
خــرداد امســال بین اســتاندار و رییس 
ســازمان نوسازی کشــور به عنوان یک 
اتفاق مبارک یاد کرد و اظهارداشت: این 
میزان فضای آموزشی که یک هزار و 6۰۰ 
کاس درس را شــامل می شــود تا مهر 

۱۴۰۰ به اتمام می رسد.
سید فخرالدین هاشــمی افزود: با 
انعقاد این تفاهم نامه کار ساخت، توسعه 
و تجهیز این تعداد فضای آموزشــی در 

قالــب یک هزار و6۰۰ کاس درس آغاز 
شــده و تا پایان امسال 6۰۰ کاس درس 
به آموزش و پرورش اســتان تحویل داده 

می شود.
وی ادامــه داد: از ایــن تعداد ۳۵۰ 
کاس درس مهرمــاه امســال آمــاده 
بهره بــردای اســت و ۲۵۰ کاس درس 
دیگر نیز دهه فجر آماده می شــود و بقیه 
آن نیز تا مهر۱۴۰۰ افتتاح خواهد شــد.به 
گفته مدیرکل نوســازی، توسعه و تجهیز 
مــدارس هرمزگان، در ســال ۹6 حدود 
۲۲۰ کاس درس، ســال ۹۷ نیــز همین 
حدود اما در ســال گذشــته ۴۲۰ کاس 
درس بــه آموزش و پرورش تحویل داده 
شد.هاشــمی مشــارکت خیران در سال 
گذشــته را 6۳۰ میلیارد ریال میزان اعام 

کرد و گفت: درحال حاضر از ۲۲۳ فضای 
آموزشــی فعال، ۱۰۹ طرح با مشارکت 

خیران درحال ساخت است.
وی ابرازداشت: انعکاس جلوه های 
کارخیر از ســوی رســانه ها تاثیر زیادی 
بر میزان مشــارکت مــردم در کارهای 
خیرخواهانــه دارد.این مســوول اضافه 
کرد: اگر فرهنگ خیر در اســتان نهادینه 
شــود و اینکه مــردم بدانند با کمک های 
خرد خود می توانند کارهای بزرگی انجام 
دهنــد قطعا آثار و بــرکات معنوی آن به 
مبلغان آن)رسانه ها( نیز می رسد.هاشمی 
هم چنین با اشــاره به مشارکت صنایع در 
ساخت و ساز و تجهیز فضاهای  آموزشی 
در این رابطه به ساخت دبیرستان ابن سینا 

بندرعباس اشاره کرد. 

وی گفت: این دبیرستان ۲۰ کاسه 
توسط شــرکت معماران تجارت آفتاب 
بــه عنوان یــک شــرکت تولیدکننده  و 
صادرکننــده قیر با 6۵ درصد پیشــرفت 
فیزیکی در ســه طبقه درحال ســاخت 

است.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز 
مدارس هرمــزگان اضافه کرد: این طرح 
آموزشی شــامل ۴ هزار و ۳۰۰ مترمربع 
زیربنــا و ۲۵۰ میلیارد ریــال اعتبار هفته 

دولت امسال افتتاح می شود.

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس هرمزگان:

 ۳۵۰کلاس درس مهرماه امسال در هرمزگان
 بهره برداری می شود
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